
PLENÁRNE ZASADNUTIE 
OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA V ŽAŠKOVE 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z Á P I S N I C A 
 
 

z plenárneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
dňa 03. februára  2011  o 16,00 hodine 

v klube kultúrneho domu  v  ŽAŠKOVE 
 



                Obec    Ž A Š K O V,    Obecný    úrad 
 

Z á p i s n i c a 
 

z plenárneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Žaškove, konaného  
dňa 03. februára o 16,00 hodine v klube kultúrneho domu v Žaškove 

 
 
Prítomní:   poslanci OZ podľa  priloženej prezenčnej listiny 
    
Ďalší prítomní:   podľa  priloženej prezenčnej listiny 
 
1. Otvorenie 
 
 Starosta obce Milan Pavlovčík otvoril plenárne zasadnutie obecného zastupiteľstva, 
privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že plenárne zasadnutie bolo zvolané v zmysle 
zákona SNR č. 369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov.  
 
2. Kontrola uznášaniaschopnosti a schválenie programu zasadnutia 
 

Starosta obce súčasne potvrdil, že plenárne zasadnutie je uznášaniaschopné, prítomní boli 
ôsmi poslanci OZ, pp. Darina Balleková pri otvorení zasadnutia prítomná nebola. 
 

Starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia OZ a ten bol následne schválený 
všetkými prítomnými poslancami OZ v takomto znení: 
 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznášaniaschopnosti a schválenie programu zasadnutia 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej komisie 
5. Kontrola plnenia uznesenia 
6. Poverenie poslanca OZ, ktorý bude oprávnený zvolávať OZ 
7. Rôzne 
8. Návrh a schválenie uznesenia 
9. Záver 

 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Písaním zápisnice poveril starosta pracovníčku obecného úradu Janku Adamcovú.  Za 
overovateľov zápisnice starosta  určil  pp. Petra Chmaru a pp. Miroslava Záňa.  
 
4. Voľba návrhovej komisie 
 
 Starosta obce navrhol plenárnemu zasadnutiu OZ členov pre prípravu a návrh na 
uznesenie nasledovných poslancov: pp. Vladimír Farko - predseda návrhovej komisie, pp. 
Milan Mikuš a pp. Anton Nemček – členovia návrhovej komisie.  
O 16.10 hod. sa na zasadnutie OZ dostavila pp.Darina Balleková. 
Návrh bol jednohlasne schválený všetkými prítomnými poslancami. 
 



 
  
5. Kontrola plnenia uznesenia 
  
 Správu o plnení uznesenia č. 3, zo dňa 13.01.2011 v bode C predložil zástupca starostu 
obce pp. Ivan Dzúrik, ktorý sa od budúcnosti zaviazal, že sledovanie termínov k plneniu 
jednotlivých uznesení si berie na zodpovednosť on: 
 

C1 splnené v časti výmeny STV 1 za ČT 1 a STV 2 za ČT 2 
                                    nesplnené v časti výmeny NOE za LUX 
  C2 splnené – čaká sa na podpis starostu Komjatnej 
  C3 trvá – zatiaľ 3 x vyhlásené formou upozornenia v miestnom rozhlase 
  C4 trvá 
  C5 trvá 
  C6 splnené 
  C7 trvá 
  C8 trvá 
  C9 trvá 
  C10 trvá 
 
  uzn. č. 2, bod C2, zo dňa 09.12.2010 trvá do 28.02.2011 
 
 
6. Poverenie poslanca OZ, ktorý bude oprávnený zvolávať OZ 
 

- pp Marián Lang navrhol pp. Antona Nemčeka 
- pp. Nemček sa opýtal,  či poverený poslanec bude mať právo iba zvolávať alebo aj 

viesť OZ 
- všetci prítomní poslanci sa zhodli na tom, že táto problematika je zakotvená v § 12 

Rokovacieho poriadku OZ obce Žaškov  
- ostatní poslanci nepredniesli iné návrhy, na kandidáta oprávneného zvolávať OZ 
 

Starosta dal hlasovať o návrhu pp. Mariána Langa, aby povereným poslancom, ktorý bude 
oprávnený zvolávať OZ bol pp. Anton Nemček.  
 
Za 8 :    Ivan Dzúrik, Darina Balleková, Miroslav Záň, Marián Lang, Emil   
                          Kurnota, Peter Chmara, Milan Mikuš, Vladimír Farko 
Proti 0: 
Zdržali sa hlasovania 1: Anton Nemček  
 
 
7. Rôzne 
 
 
 
- pri otvorení zasadnutia OZ starosta obce oznámil, že prítomný na zasadnutí OZ je aj riaditeľ 
Základnej školy s Materskou školou v Zaškove Mgr. Juraj Jonák, ktorý chce svoju 
požiadavku predniesť v bode 7. programu, ale nakoľko v ZŠ práve prebieha zápis žiakov do 
1. ročníka, požiadal zastupiteľstvo, aby jeho žiadosť bola posunutá v programe za bod 4., 
s čím všetci prítomní súhlasili. 



Riaditeľ ZŠ uviedol, že zápisu do 1. ročníka sa zúčastnilo 15 budúcich prvákov, z toho 
1 požiadal o odklad.  

Ďalej uviedol, že stále majú v jedálni ZŠ problémy s upchávaním odpadu aj po 
vykonanom prečistení tzv. „krtkom. Podľa neho bude potrebné a zhodli sa na tom aj všetci 
prítomní, urobiť vývoz žumpy pri základnej škole. Nikto z prítomných netuší, kedy bola 
naposledy vyvezená, ale je možné, že tomu bude aj 15 rokov. Riaditeľ sa ešte opýtal, či vývoz 
uhradí Obecný úrad. Tiež bola položená otázka, či je na žumpu napojená aj bytovka pri ZŠ – 
pravdepodobne áno. Dokumentáciu k bytovke, na ktorej by mohla byť vyznačená kanalizácia 
môže poskytnúť p. Balleková, nakoľko je predsedom bytového spoločenstva. Tiež je potrebné 
preveriť, či náhodou nie je pripojený do nej aj p. Ivan Surový, ktorý má rodinný dom pri ZŠ. 
Problematika stočného k uvedenej žumpe, aké sa bude účtovať a komu, bude riešená spolu 
s ČOV na IBV. 

Pri kontrole plnenia uznesenia č. 3 C1 v časti výmena televízneho kanála NOE za 
LUX šíriaceho cez systém MMDS, sa p. Škulavík vyjadril, že na zasadnutí OZ, ktorého sa 
osobne zúčastnil, nepostrehol požiadavku na túto zámenu. Podľa neho by táto výmena nebola 
bezplatná, ale stála by cca 200,00 €, t.z po 100,00 € Žaškov aj Komjatná. Toto bude 
prejednané aj so starostom Komjatnej. Pp. Marián Lang sa informoval na počet abonentov 
MMDS v obci, a či by nebolo treba prepočítať a poprípade aj zvýšiť sumu poplatku za príjem 
MMDS od občanov, samozrejme formou dodatku ku zmluve. Pp. Farko k MMDS uviedol, že  
by bolo dobré ľuďom oznámiť, že si majú odstrániť združovač, ktorý zlučoval príjem signálu  
STV 1, STV 2 so širokopásmovej antény so signálom z antény MMDS. Zároveň bol pp. 
Farkovi udelené spracovať informačný leták pre občanov, na ktorom bude znázornený postup 
odpojenia združovača a tiež oznámenie, že pri vypnutí analógového vysielania nie je potrebné 
pre prijímateľov signálu MMDS potrebné žiadne zariadenie typu SET-TOP-BOX /na zmenu 
digitálneho signálu na analógový/ a teda nech sa sami rozhodnú, či zostanú pri využívaní 
služieb MMDS alebo budú riešiť príjem TV vysielania inou formou.  
Poslanci obecného zastupiteľstva zobrali na vedomie postoj p. Škulavíka, že výmena TV 
NOE za TV LUX  by bola spoplatnená.  
 
 Finančná komisia má predložiť do 28.02.2011 analýzu vyžívania obecného majetku 
a to nákladného automobilu LIAZ a pracovného stroja BIELORUS. Pp. Farko – predseda 
finančnej komisie uviedol, že analýzu už má spracovanú, predloží ju v termíne, ale na 
porovnanie by potreboval vedieť, akú cenu za km jazdy má použiť pri porovnaní výkonov 
vozidiel. Pp. Kurnota, ako znalý problematiky uviedol, že kľudne môže operovať s cenou 
1,00 € za 1 km jazdy. 
 
(a) Starosta informoval poslancov OZ a prítomných o: 
 
žiadostiach občanov a organizácií 
 
- č. 90/2011 žiadosť o úpravu ul. Karlovská, podpísanú jej obyvateľmi  
zastupiteľstvo sa zhodlo, že bude potrebné riešiť stav všetkých vedľajších ulíc v obci  
postupne od začiatku obce smerom nahor. Zastupiteľstvo rozhodlo, že OcÚ písomne odpovie 
občanom ulice Karlovská a tiež určilo stavebnej komisii vykonať obhliadku ulice spolu 
s dotknutými osobami a zároveň si vypočuť ich predstavy a návrhy k spôsobu úpravy. 
 
- č. 86/2011 V. Kačírek, Istebné, žiadosť o odpustenie pohľadávky na poplatku za  ubytovacie  
lôžka. Prejednanie tejto žiadosti bolo určené finančnej komisii do 28.02.2011 
  
- č. 60/2011 Informácia o rýchlostnej ceste R3 – návrhy nových variant 
poslanci vzali informáciu na vedomie 



- č. 59/2011 žiadosť Márie Svitkovej, Žaškov 378 o vypílenie stromu na cintoríne v blízkosti 
pomníka. Poslanci zároveň viedli diskusiu o úprave zelene na cintoríne do budúcnosti.  
  
-č. 896/2010 žiadosť p. Ondreja Žoviaka v mene p. Beaty Žoviakovej o preplatenie pozemku 
a následné postúpenie do správy Povodia Váhu. Zastupiteľstvo uložilo OcU odpovedať na 
žiadosť v zmysle vyjadrenia z Povodia Váhu do 25.02.2011 
 
- Pri riešení uvedeného problému pp. Darina Balleková navrhla, aby pre lepšiu prípravu 
poslancov k rozoberaným témam na zasadnutiach OZ, boli poslancom zasielané žiadosti 
občanov a iné materiály elektronickou poštou. Poslanci zároveň hlasovali o elektronickom 
zasielaní materiálov, ktoré budú predmetom rokovaní OZ: 
Za 9 :    Ivan Dzúrik, Darina Balleková, Miroslav Záň, Marián Lang, Emil   
                          Kurnota, Peter Chmara, Milan Mikuš, Vladimír Farko, Anton Nemček 
Proti 0: 
Zdržali sa hlasovania 0: 
 
(b)Starosta informoval poslancov OZ a prítomných o: 
 
- zastupiteľstvo schválilo dodatok č. 3 k VZN č.17/2008 o výške mesačného príspevku na 
  čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt dieťaťa v materskej škole pre školský rok 2010/2011  
- udelení individuálnej licencie na prevádzku hazardných hier prostredníctvom výherných   
   prístrojov spoločnosti  RAL, s.r.o. Čadca  
- o poskytovaní právnych služieb zo strany advokátskej kancelárie JUDr. Machaja a možnosti  
  ďalšej spolupráce po prehodnotení objemu právnych služieb za roky 2007-2010 
- o sťažnosti občanov, že v lokalite Diel dochádza k výrubu drevín, kde vykonal kontrolu  
  spolu s pp. Ivanom Dzúrikom a zistili, že dotyčné osoby nemajú povolenie na výrub o čom  
  bol vyhotovený aj zápis.   Poslanci uložili OcU, aby formou relácie v obecnom rozhlase boli  
  občania upozornení na nelegálny výrub drevín aj s podmienkami a sankciami s tým  
  spojenými.   
 
(c)Starosta vyzval poslancov, aby predložili svoje návrhy a pripomienky: 
 
 
pp. Lang - upozoronil, že pri p. Jánovi Janckovi ml. dochádza hlavne v zimnom období  

pri údržbe  cestnej komunikácie k porušeniu rigola a tento by bolo dobré po 
skončení zimy nanovo osadiť pod úroveň cesty, aby už nedochádzalo k jeho 
narúšaniu 

 
pp. Kurnota - prečítal správu z obhliadky koryta potoka Žaškovec, v ktorej sú uvedené 

problematické úseky, celkový stav koryta, návrhy na riešenie stavu aj    
s odporúčaniami. Do správy by mal ešte zahrnúť úsek za futbalovým ihriskom. 
Správa tvorí prílohu zápisnice. Upozornil na problémy so spodnou vodou na 
miestnom cintoríne.   

  
 
 
pp. Balleková- predniesla návrhy komisie školstva, kultúry, športu a sociálnych vecí na  

   zlepšenie  života občanov 
  Pre oblasť sociálnych vecí: 
- zriadiť seniorom dôstojný priestor pre klubovú činnosť a ich aktivity 
- umožniť prístup k internetu 



- zapájať ich do spoločenského života v obci  
- obnoviť drobné remeselnícke práce pre zachovanie ľudových tradícií v obci 
- spolupracovať so ZŠ na znížení rizík a nárastu trestnej činnosti aj formou            
  osobných diskusií s členmi policajného zboru 
- zriadiť ambulanciu detského zdravotného strediska 
- založiť fond pomoci z dobrovoľných príspevkov, darov občanov  
  a podnikateľov, ktorý by sa využíval na pomoc občanom pri dlhodobej  
  chorobe, prírodnej katastrofe alebo pomoc nadaným deťom pri ich rozvoji  
Pre oblasť kultúry: 
- zriadiť komunitné centrum pre spoločné stretávanie a voľnočasové aktivity  
  hlavne mladých občanov obce 
- usporadúvať dni obce 
- vybudovať park s lavičkami  
- formou sekcie na obecnej internetovej stránke vypracovať kalendár podujatí  
  v obci, aby nedochádzalo k prekrývaniu termínov usporadúvaných akcií 
- pokúsiť sa o vydávanie obecných novín 
- návrh na zriadenie študentského parlamentu alebo miestnej rady mládeže  
  v obci, ktorá  by zastupovala záujmy mladých a bola by tak zainteresovaná do 
  diania v obci 

 
pp. Nemček - reagoval na príspevok pp. Ballekovej ohľadom komunitného centra a rady  

mládeže.  Doplnil, že aj miestny skauti veľmi dobre pracujú s mládežou.  
Pripomenul, že podľa spracovaného plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 
obce  mali byť niektoré body už splnené ale zatiaľ sa to nestihlo. Pripomenul, 
že by bolo dobré v rámci cezhraničnej spolupráce získať partnera. Vyjadril 
spokojnosť s prispievaním a aktuálnosťou webovej stránky obce. Navrhol 
osobnú obhliadku materskej škôlky v Krivej, ktorá bola uvádzaná ako príklad 
pri rozhodovaní sa o ne/výstavbe  novej MŠ. Opýtal sa, či Klub priateľov 
športu požiadal o súhlas  s uvedením erbu obce na ich pozvánku na prechod 
chotárom. 

 
pp. Mikuš  - oznámil, že občania sa zaujímajú o vodovod na IBV, či by nebolo možné  

vodovod,  ktorý je teraz v správe OVS získať opäť do správy obce. 
 
pp. Záň  - informoval o prvých krokoch smerujúcich k usporiadaniu ŽMM, o tom že 

bola podaná  žiadosť o dotáciu na ŽMM na Min. školstva, vedy a výskumu 
a organizačný výbor sa stretne 04.02.2011 

 
pp. Chmara - uviedol, že autoservis, ktorý je v jeho bezprostrednom susedstve, skladuje 

 opotrebované pneumatiky, ktorých je už veľké množstvo,  pred budovou 
skladu PD Žaškov a nechce ani len pomyslieť na situáciu, keby tam došlo 
k požiaru. 

 
pp. Dzúrik - doplnil návrhy pp. Ballekovej, že v obci chýba miesto na usporadúvanie akcií  

„pod holým nebom“ typu amfiteáter a bolo by dobré vyhľadať lokalitu v obci, 
kde by mohol v budúcnosti byť vybudovaný. Zároveň si poslanci stanovili 
úlohu navrhnúť lokalitu na vybudovanie oddychovej zóny do  02.03.2011, 
nakoľko ešte je možné do 31.3.2011 toto zapracovať do dokumentácie pre 
pozemkové úpravy v obci.  

 
 



 
(d) Prítomní 
 
M. Turčina Prečítal svoj list v rámci zlepšenia komunikácie s občanmi, ktorý zároveň aj 

doručil starostovi obce. List tvorí prílohu zápisnice. Na niektoré otázky z jeho 
listu dostal ústnu odpoveď priamo na rokovaní OZ a to: ohľadom úseku koryta 
potoka pri dome č. 278, vybratia vodovodu spod OVS pod správu obce, 
zverejnenia platov, pribratia ďalšieho pracovníka na OcU. Fotokópie dokladov, 
ktoré žiada v zmysle zákona č. 211/2000 Z.z. mu budú poskytnuté. 

 
P. Ľorko Oznámil, že je možnosť získať staršie dopravné prostriedky z KRPZ SR Žilina
  a KR HZ Žilina a je potrebné týmto orgánom zaslať žiadosti. 
 
S. Turčina Informoval sa o obecnom vleku, prečo nie je v prevádzke. Lebo obsluha vleku 

nemá platnú licenciu hoci vlek má ešte platnú revíznu prehliadku. Takisto v 
rámci bezpečnosti vlek radšej spustený nebude.  

 
 
8. Návrh a schválenie uznesenia 
 
UZNESENIE Č. 4 
zo štvrtého zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa 03. februára  2011. 

 
9. Záver 
 
 Nakoľko program rokovania OZ bol  vyčerpaný, starosta obce poďakoval všetkým 
prítomným za účasť a plenárne zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil 
 
 
 
 
       Overovali: 
 
       pp. Peter Chmara 
 
 
       pp. Miroslav Záň 
 
 
 
       Zapísala: Janka Adamcová  
 
 
 
 
 
Milan Pavlovčík 
  starosta obce  


